



communiqué

N°: 162
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
NOVEMBER 12, 1982
LE 12 NOVEMBRE 1982

TRADE, ECONOMIC AND TECHNICAL COOPERATION AGREEMENT BETWEEN CANADA AND IRAQ

The Department of External Affairs announced today that a bilateral Trade, Economic and Technical Cooperation Agreement was signed in Baghdad on November 12 by the Honourable Charles Lapointe, Minister of State (External Relations) and by His Excellency Hassan Ali, Minister of Trade.

In addition to setting forth an agreed means of strengthening, expanding and diversifying trade, economic and technical cooperation between Canada and Iraq the Agreement calls for the formation of a Joint Economic Commission. The Commission will meet periodically to ensure the orderly implementation of the Agreement. The Honourable Charles Lapointe invited His Excellency Hassan Ali to lead the Iraqi Delegation to the first meeting of the Commission in Canada.

* * * * *

ACCORD RELATIF AU COMMERCE ET À LA COOPÉRATION ÉCONOMIQUE ET TECHNIQUE ENTRE LE CANADA ET L'IRAK

Le ministère des Affaires extérieures a annoncé aujourd'hui la signature, le 12 novembre à Bagdad, d'un accord relatif au commerce et à la coopération économique et technique entre le Canada et l'Irak. Cet Accord a été signé par l'honorable Charles Lapointe, ministre d'Etat (Relations extérieures) et Son Excellence Hassan Ali, ministre du Commerce.

Outre le renforcement, l'expansion et la diversification de la coopération technique, économique et commerciale entre le Canada et l'Irak, l'Accord prévoit la mise sur pied d'une Commission économique mixte qui se réunira périodiquement pour en garantir l'exécution ordonnée. L'honorable Charles Lapointe a invité Son Excellence Hassan Ali à présider la délégation irakienne à l'occasion de la première réunion de la Commission au Canada.